
 

 

 

  
 

Aan : Gemeenteraad Purmerend en gemeenteraad Beemster 
Van : Griffiers Purmerend en Beemster 
Tel. nr. : 0299-452318 
Datum : 1 november 2019 
Onderwerp : Evaluatie rekenkamercommissie Purmerend en Beemster 

 
 
Geachte raadsleden, 
 
Op 1 januari 2016 is de rekenkamercommissie Purmerend en Beemster van start gegaan 
als gezamenlijke rekenkamercommissie. Bij de start van deze samenwerking is afgesproken 
om de samenwerking te evalueren.  
 
Op 20 oktober 2017 is in overleg met de toenmalige fractievoorzitters c.q. agendacommissie 
besloten om met de evaluatie te wachten tot dat er meer onderzoeken afgerond zijn die voor 
de gemeenteraad van Beemster specifiek relevant waren. Deze evaluatie wordt door de 
beide griffiers uitgevoerd, in overleg met de beide gemeenteraden.  
 
Parallel hieraan heeft de minister nieuwe wetgeving voorbereid (wet versterking decentrale 
rekenkamers). Hierover bent u op 5 september 2018 door de rekenkamercommissie 
geïnformeerd. Deze wetgeving is inmiddels aangeboden aan de Tweede Kamer voor 
behandeling. Een aspect in deze nieuwe wetgeving is dat in de toekomst alleen nog 
rekenkamers zijn toegestaan en de huidige rekenkamercommissie met raadsleden komt te 
vervallen. Er zal dan naar andere manieren gezocht moeten worden om de raad te 
betrekken bij de uitvoering van rekenkameronderzoek. 
 
De precieze planning van behandeling is nu nog niet helder, dit hangt mede af van de 
landelijke politieke actualiteit en andere agendapunten die in de Tweede en Eerste Kamer 
behandeld moeten worden.  
 
Ons voorstel is om op het moment dat hier meer duidelijkheid over is in overleg te gaan met 
de beide gemeenteraden om de huidige opzet van de rekenkamerfunctie te evalueren en 
tegelijkertijd na te denken over de toekomstige invulling van de rekenkamerfunctie.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Remco van der Laan (griffier gemeente Purmerend) 
Martien Timmerman (griffier gemeente Beemster) 
 
 
 
 
 
       


